

Annex A						
CC wrap up workshops & Bio-gas TOT in ANB/Fallujah						
#	Item Description	تفاصيل الفقرة	Unit الوحدة	QTY الكمية	Unit Price Offer معرض سعر الوحدة	Total Price Offer معرض السعر الكلي
1	Venue: Book a hall inside Al-Fallujah city for (6) hours from (8:30 a.m. till 2:30 p.m.) per day, to hold a workshop, provided that it has good specifications and is equipped with cooling devices, fans, appropriate lighting, sockets, and a privet bathroom in addition to seats and wooden tables, and can accommodate more than (60) person. Electricity should be available throughout the training hours. this should be similar to Royal Baghdad Hall. Anbar /Al-Fallujah	المكان: حجز قاعة داخل مدينة الفلوجة بواقع (6) ساعات في اليوم من الساعة (8:30 صباحاً حتى الساعة (2:30 ظهراً) لإقامة ورشة عمل، على أن تكون القاعة ذات مواصفات جيدة ومجهزة بأجهزة تبريد ومراوح وإضاءة مناسبة ومقابس كهربائية وحمام خاص بالإضافة إلى مقاعد وطاولات خشبية، وتتسع لأكثر من (60) شخصاً، مع ضرورة توفير الكهرباء طوال ساعات التدريب. مشابهة لقاعة رويال بغداد في الفلوجة	Day	3		
2	Lunch: Preparing a lunch meal consisting of Qozi with soup and appetizers, which includes (hummus, salad, pickles, and soup) (similar to Haji Hussein Restaurant) with a soft drink (350 ml), provided that all meals are prepared with separate plates and well wrapped in nylon. Lunches will be delivered over 3 days, according to the instructions of the Danish Refugee Council employee. Delivery address: Anbar /Al-Fallujah	وجبة الغداء: تجهيز وجبة غداء تتكون من نفر قوزي لحم مع السوب والمقبلات والتي تشمل (الحمص والسلطة والمخللات والشوربة) (مماثل لمطعم حجي حسين) مع مشروب غازي (350 مل) على أن يتم تجهيز جميع الوجبات باطباق منفصلة ومغلقة بالنايلون بشكل جيد. على أن يتم تسليم وجبات الغداء على 3 ايام حسب تعليمات موظف المجلس الدنماركي للاجئين عنوان التسليم : الانبار / الفلوجة.	ACCY	90		
3	Coffee Break: Mixed pastries of good quality consist of sweet and salty desserts, kalija, and petit fours and pastry which are similar to the specifications of Al Bustani sweets. Place each kilo in a plastic dish in a good manner The pastries will be delivered within 3 days, according to the instructions of the Danish Refugee council employee..	استراحة القهوة : معجنات مشكلة ذات نوعية جيدة مكونة من الحلويات الحلوة والمالحة والكليجة والبيتيفور ومعجنات على ان تكون مشابهة لمواصفات حلويات البستاني مع وضع كل كيلو في طبق منفصل بلاستيكي وبطريقة جيدة. على ان يتم تسليم المعجنات على 3 ايام حسب تعليمات موظف المجلس الدنماركي للاجئين	Kg	20		
TOTAL COST (IQD)						